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Närvarande: Pro var representerade av Pia Raae och Bengt Nilsson som ordinarie ledamöter och 

Ulla-Stina Haraldsson och Inger Rahm som ersättare. 

Kommunens nye verksamhetschef: för Stöd o Omsorg Anneli Börjesdotter Tedenlid presenterade 

sig. Efter 30 års erfarenhet inom området kommer hon arbeta utifrån sin version att utveckla omsorgen 

genom öppenhet och samverkan. Hon kommer att vara öppen för förändring, inte för förändringens 

skull utan att förändra det som vi vet kan bli bättre. 

Sofia Rubin: kvalitets utvecklare inom vård o omsorg presenterade intressanta digitala verktyg som 

musikkudden o musikvästen. Kudden har inbyggd lugnande musik som kan bidraga till att dämpa 

rastlöshet och oro.  

Musikvästen spelar musik när användaren rör på sig – men vid stillhet pausas musiken. Då blir man 

påmind om att röra på sig. 

 Punkten övriga frågor: diskuterades hyresnivån på Nya Brogården som beräknas bli högre än den 

som kalkylerades vid start. 

Lämnades kort information om Pro Riks rapport ”Lägstanivå eller Livsglädje”. Efter gjord granskning av 

Inspektionen för vård o omsorg (IVO) når ingen av landets kommuner helt o hållet upp till lagens krav. 

En rimlig vision för den svenska äldreomsorgen borde vara att den utgår från människors rätt till god 

livskvalitet samt att personalen har hög kompetens, goda arbetsvillkor utan delade turer och där 

timanställningar används till ett minimum. 

Äldre människor skall känna de personer de tar emot i sitt hem och ha en fast, välutbildad 

omsorgskontakt som säkrar deras behov av trygghet, kontinuitet och stimulans. 

 

Kan noteras arr sammanträdet var det sista under denna mandatperiod 2019 – 2022. 

 

Bengt Nilsson 

 

 

 

 

  

 


